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Mandag d. 24. Juni 2024 kl. 19

Afholdt online

Fremmødte:
Formand: Søren
Næstformand: Kristian
Kasserer: Susan
Bestyrelsesmedlemmer: Chriss og Jesper

1. Valg af referent: Søren
2. Valg af ordstyrer: Chriss
3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt

4. Flyer beslutning:
● “Aktiv” promovering, hvor man står og sælger foreningen, er noget som bestyrelsen

ville have svært ved. Noget hvor man gør mere end bare at lægge en bunke flyers.

○ Chriss vil gerne lave den aktive promovering, men i så fald vil han gerne have

at vi alle tager del i det.

● “Casual” promovering virker mere realistisk, hvor der eks. er et arrangement som er

tæt på vores interesser, og man kan nævne foreningen hvis emnet kommer op.

● Hvor meget tid folk har til rent faktisk at kunne tage ud i en butik og lave aktiv

promovering, lyder også til at være en hindring.

● Vi går væk fra flyers, og vælger i stedet at fokusere på at lave plakater, da vi føler
det er mere realistisk i forhold, hvad bestyrelsen er i stand til.

○ Der skal ofte være en decideret dato tilknyttet en plakat, så personalet ved

lokationerne ved hvornår de kan tage den ned.

○ Søren vil gerne lave aktiv promovering med Autismecenter Nord-Bo, og

kontakte dem i forhold til plakater.

5. Flyer design:
● Ikke længere relevant da vi fremover laver plakater. Design af plakater kommer på en

fremtidig dagsorden, da vi har nogle andre punkter der skal besluttes før vi kan tage

stilling til designet.

6. Print behov:
● Da vi nu skal have plakater i stedet for flyers, forventer vi færre print. Punktet kommer

med på en fremtidig dagsorden.

7. Eventuelt:


